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Tid och plats
Datum: 2024-02-15

Tid: 12:15
Plats: E:1123

Protokoll för Avanceradnivå-möte A01/24
Närvarande
Studierådets ledning

Studierådsordförande Emil Sjöland E20
Vice Studierådsordförande Emilia Österlund BME22 X
Studierådssekreterare Klara lööf E21
Utbildningsbevakare Moa Månsson E21

Årskursrepresentanter
PLED-E representant Elin Nordkvist E21
PLED-E representant Tobias Ljungholm E23 X
PLED-E representant Alfred Olovsson E20
PLED-BME representant Fremja Ekre BME20
PLED-BME suppleant Alex Thelander BME21
Inst. EIT representant Vakant
Inst. BMT representant Joakim Magnusson Fredlund BME19

Övriga
Carl Erneman E20

Protokoll
§1 Mötets öppnande Beslut

Moa Månsson förklarade mötet öppnat kl 12:18.

§2 Val av mötesordförande Beslut

Moa Månsson valdes till mötesordförande.

§3 Programlednings och institutions representanter meddelar Information

A) PLED-E

Tog beslut om utblidningsplanen. Programledningen har fått pengar för att utveckla
och har på mötet diskuterat vad de ska fördelas på, att omarbeta masterformatet, det
ska bli mer inriktat och mindre spretigt. Diskussion om representanter på masterpro-
gramen, kanske internationell. Kraven för examen ska ändras från 75 till 90 A-poäng,
inte jättestor förändring som krävs.

B) PLED-BME

Beslutat om utvecklingsplan och pratat om programportföljen, diskuterat mer integre-
ring av näringslivet. Uppdatering av rättighetslistan, inte så stor förändring. Pratat om
specialiseringskraven. Kursena till ML omgjorda, datadriven hälsa. Tagit bort överlapp
mellan kurser. Målet blir att bredda specialiseringarna och öka antalet A-nivåkurser.
Examensbevis ska bli digitala, från ladok. Svarsfrekvensen på CEQ är låg.

Signaturer: MO: MS: J: Sida 1 av 2



Studierådet inom E-sektionen Protokoll A01/24
2024-02-15

C) Inst. EIT

-

D) Inst. BMT

Haft 1 möte, gått igenom ekonomin och budgeten.

§4 Övrigt Diskussion

Affärsmässig elektronik: Stora problem med schemat, alla kurser i samma läsperioder har mo-
ment samtidigt. PLED-E har pratat om att den är krånglig. Specialiseringen är en blandning
av de två specialiseringarna på I och därför verkar schemat krocka. Ifrågasätter kursutbudet.
Tre spår som alla krockar. PLED-E representatner har tagit med sig infon för att ta upp på
nästa möte med PLED-E.

Förändring för kårrepsresentanter, mandatperioden ska förändras nytt val ska ske. Supple-
anter till instutionsstyrelse ska tas bort.

Anmälan till UUU stänger imorgon.

§5 Mötets avslutande Beslut

Moa Månsson förklarade mötet avslutat kl 12:49.

Moa Månsson
Mötesordförande

Klara Lööf
Mötessekreterare
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